
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 22. september 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål BT
Vil ministeren redegøre for, om ministeren mener, at den nye lov, som trådte i
kraft den 1. juli 2009, og som skulle forhindre tvangsudsættelser, har været en
succes, når procentandelen af udsættelsessager, der ender med effektiv
tvangsudsættelse, er steget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

På udvalgets vegne

Astrid Krag
formand
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